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"Hoćemo da ulažemo, ali prepreke su
sumanute"
Kopaonik -- Izvršni direktor Meser tehnogasa Ernst Bode kaže da Srbija ima
veliki potencijal ali da postoje prepreke koje moraju biti otklonjene.

IZVOR: TANJUG | SREDA, 9.03.2016. | 08:57

Najveći problem je, kako tvrdi, preglomazna administracija.

"Imajući to u vidu, to nije okruženje u kome možete da cvetate", rekao je Bode. 

Osvrćući se na to da je cilj Srbije približavanje EU i samim tim usaglašavanje regulative, on
je kazao da uvek mora da se se igra po pravilima, i da je Srbija mnogo toga unapredila u
tom pogledu, "ali da je potrebna pomoć, a ne samo da neko dođe i drži predavanja". 

Bode je kazao da Srbija ima pametne ljude koji imaju energiju, ali da uvek ponešto mora
da fali. "Mi bismo voleli da još investiramo, ali je sumanuto koliko uvek postoje neke
prepreke", rekao je on. 

Foto: Tanjug
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Bode je naveo da Srbiju i posle 25 godina muči neverovatan nedostatak investicija, da
zaostaje i tehnološki i obrazovno, te da preokret može da se desi kroz strane direktne
investicije. 

Na pitanje koje bi preporuke dao vladi za unapredjenje investicionog ambijenta, Bode je
kazao da je to izgradnja institucija. 

"Nije dovoljno samo da nešto želite, morate i da nešto uradite", poručio je Bode.


